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8.5.2023 -Zoom- klo 16:15 

 

Läsnä: 

Lauri Laitinen    puheenjohtaja 

Anna Luttinen   sihteeri 

Jawad el Hamrou 

Elisa Tirkkonen 

Lauri Ijäs 

Laura Kelottijärvi 

Siru Huurre 

Elsa Vänttinen 

Siina Jauhiainen poistui 17:39 

Samu Saarainen 

Pinja Jousinen 

Sara Nikulainen 

Sarianna Saastamoinen saapui 16:59 

Olli Puhtimäki   poistui 17:58 

 

 

 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Avattiin kokous klo 16:15 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

4. Ilmoitusasiat 

-Samu hoitanut palautekyselyn, käydään tulokset läpi 

23 vastasi, ajankäyttö, ystävien löytäminen ja psyykkinen hyvinvointi voisi olla kemisteillä 

paremminkin, Radikaalin toimintaan oltu pääosin tyytyväisiä 

 

 

5. Hallintoasiat 

5.1. Talousasiat 

Tilanne tilillä: 8976,07 € 

Kassassa: 96,00 € 

5.2. Valitaan oppilasjäsen kemian laitoksen opetusnäytteiden arviointiryhmään 

Ehdokkaat: Lauri Laitinen 

Valitaan Lauri Laitinen 

5.3. Padel Adder opiskelijaliiga syksyllä 2023 

Kysyneet meidän kiinnostusta padelia kohtaan. Tarvittaisiin 6 hengen joukkue. 

Pelitreenit olisivat kerran kuussa muiden ainejärjestöjen joukkueita vastaan kuun ekana 

torstaina klo 10-15 Keljossa. Pelien jälkeen olisi mahdollisuus saunoa ja lähteä yhdessä 

esim. poikkareille. Tähän yhteydenottoon vastaaminen ei vielä sido mihinkään. Jos 

saadaan joukkue kasaan niin, harrastus tulisi maksamaan 30e/joukkue/kk eli 

5e/pelaaja/kk.  
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Laitetaan kyselyä jäsenistölle, katsotaan tuleeko kiinnostuneita. 

5.4. Luotin tukeminen 

Joka vaalikausi (2v) RDK on tukenut Luotin toimintaa 50€:lla. Rahaa on karhuttu 

aiemmin tässä Huhtikuun tienoilla. Budjetoidaan 50€ karhuamista varten. (viitteenä 

Pöytäkirja 6/2021) 

5.5. Alkukeitos, orientaatioviikko 

5.5.1. Kampuskisa 

          Olli voi tulla koordinoimaan, mutta ei pääse rastinpitäjäksi. Henkilökunnan tarve 

sekä rastit & niiden pitäjät selvitetään. Elisa takkirastille, Samu haalarirastille, kysytään 

entisiä Ruiskun päätoimittajia ruiskurastille Siinan kaveriksi. 

5.5.2. Radikaalin esittely  

          Lauri Laitinen vapaaehtoinen. Muut hallistuslaiset mahdollisuuksien mukaan 

paikalle. 

5.5.3. Radikaalin fuksikirje / tervetulokirje 

         Lauri Laitinen vapaaehtoinen, Elisa auttaa. 

5.5.4. Loppukeitos piknik 

  Laitoksen tapahtuma. Hallitus yleensä kutsuttu paikalle. 

5.5.5. Tapahtumaideat fuksiviikolle 

  Revo-tiistai. Saunailta Opinkivellä? Norsupalloa? Speedfrending? 

Kämppäappro? Lautapeli-iltaa vanhalla kirjastolla? Tapsatiimi työstää. 

5.5.6. Fuksipassi 

Vastuuhenkilö Siru. Oona, Samu, Pinja ja Elsa kiinnostuneita. Katsotaan viime vuoden 

passi läpi ja karsitaan turhat. Budjetoidaan 120 €. 

 

5.6. Yhteistyötä Rekomin kanssa? 

Rekom, johon kuuluu mm. LA Bar, Lola club, Proud Mary Pub ja Heidi’s, on osoittanut 

kiinnostusta yhteistyöhön Radikaalin kanssa. Yritysyhteistyövastaava sekä 

puheenjohtaja ovat käyneet juttelemassa asiasta Rekomin edustajan kanssa, missä 

puhuttiin mm. tämmösistä eduista: 

-jokainen Radikaalin jäsen saisi ns. VIP-kortin, mikä pätee Rekomin kaikissa Jyväskylän 

kohteissa 

-Haalarisponssi, Ruisku-sponssi 

-Voi olla mukana rastitapahtumissa 

-Sitsit esim. Heidi’s, Lola club voi olla tarvittaessa arkipäivisinkin auki… 

Keskimaa on suhtaunut nihkeästi yhteistyöhön muiden klubien kanssa, Rekom sallii 

useat sopimukset. 

Vujukoordinaattorilta toivetta, että selvitetään yhteistyökuviot hyvissä ajoin, että saadaan 

jatkopaikkamahdollisuus selville. 

5.7. Yhteistyösopimusta Viilun kanssa?  

Muutamalla hallituslaisella (EVHV, yrkkä, pj) löytyy yhteyshenkilö Viiluun. Yhteistyössä 

voisi mahdollisesti ajaa alennusta mm. saunomiseen, juomiin sekä ruokiin. Normaaleihin 

saunailtoihin nähden hintavampi. Vujuille sillispaikka?  

5.8. Pömpelin tuotteet ja täydennykset 

Labratakit ja -lasit, Radikaalin tarrat, haalarimerkit. Roope- ja krapulakissamerkkejä 

tilattu molempia 100 kpl. Huuruissa, mutta ei humanisti-merkkejä tilattu myös 100 kpl. 

Tilanne? Lisää? Tilataanko haalarimerkkikisan kaikki top 3 merkit? 

  

Kokoustauko 5 min. 
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Äänestyksen perusteella 9/10 kannattaa kaikkien top3 merkkien tilaamista. Kysytään 

taiteilijoilta lupa ja tilataan 100kpl/merkki. Budjetoidaan 750 €. 

 

Pömpeliin on tehty labratakki ja -lasi inventaario. Laseja voisi tilata 62 kpl lisää 

(normaaleja 24 ja silmälaseille 38) ja takkeja sitten eri kokoja yhteensä 29. Talis 

selvittelee hintoja ja laittaa vwr:lle tarjouspyyntöä. Budjetoidaan 1500 €.  

5.9.Kansioiden siivous 

Pj tekee uuden kyselyn hallitukselle ajankohdasta. Jatkossa tapahtumien 

ilmoittautumislistat pelkästään taliksen ja tapsatiimin näkyville, ja kyseiset henkilöt 

hoitavat niiden siivouksen tapahtumien jälkeen. 

5.10.Hallituksen virkistäytyminen 

Ajankohta doodletetaan. Ideoita voi laittaa Laurille. 

5.11.Tapahtumakoordinaattori ei voi hoitaa tehtäviään 

        Tapahtumakoordinaattori ei enää hoida hallitustehtävää. Tapahtumatiimi tarvitsee lisää 

työvoimaa. Etsitään tapahtumarukkasia ja mahdollisesti uusi tapsa syyskokouksessa (uuden 

hallituslaisen nimittäminen vaatii yhdistyksen kokouksen). Muuta hallitusta voi myös pyytää 

avuksi aina tarvittaessa. 

5.12. Orbitaaliin tarvitaan vertaisohjaajaa 

Miten Radikaali voisi tätä paikkaa markkinoida? 17.5. mennessä pitäisi saada 

hakija/hakijoita. Laitoksen varajohtaja Tanja Lahtinen täsmentää näin: “Orbitaaliin 

tosiaan etsitään vertaisohjaajia ja tärkeää on saada opiskelijat yhdessä tekemään vaikka 

laskuharjoituksia tai muuten vain hengaamaan yhdessä Orbitaalissa eli vetäjien ei 

tarvitse olla esim: fysikaalisen kemian tai orgaanisen kemian huippuosaajia vaan 

vertaisohjaajia. Tärkeää on asioiden yhdessä pähkäily Orbitaalin ohjaajan ei tarvitse 

opettaa tilaisuudessa.” Hallituksessa ei innokkaita. Viestitään jäsenistöä ja korostetaan 

etuja. 

5.13. Muutaman yhteistyösopimuksen hyväksyminen 

-Fimlab  

-Semma 

Ehdotus: hyväksytään sopimukset 

Päätös: hyväksytään sopimukset 

Allekirjoitusoikeudelliset hoitavat. 

 

6. Tapahtumat ja liikunta 

6.1. Menneet 

6.1.1. Munajahti ja minigames @Boombox 12.4. 

Porukka oli innoissaan munajahdista ja minigamesseistä. Mukava ja onnistunut 

tapahtuma. 

6.1.2.Matlu beerbong 13.4. @Lounaispuisto 

Ei kemistejä mailla halmeilla, mutta tapahtuma oli mukava!  

6.1.3.Radikaalin synttärirevo 18.4. 

Porukkaa oli enemmän kuin normi-Revossa. Kemistit olivat innokkaina hakemassa 

vappupasseja. Budjetoidaan leimasimeen 2,50 €. 

6.1.4.Erotiikkasitsit 21.4. Algon ja Magnan kanssa @ Heidi's 

Sujui erityisen hyvin ja hyvässä hengessä, kännykät saatiin jätettyä pois 

tapahtumasta. Tulevaisuudessa huomioidaan, että Heidi’s ottaa kuvia omaan 

someen, nyt saatiin se juuri estettyä. (Normaalisti ei siis haittaa mutta tällä kertaa 

teeman puitteissa.) Aika tyyriit liput… 

6.1.5.Nanosauna 22.4. 

Pienen pieni porukka, mutta toimi. 
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6.1.6.Vappusauna 24.4. 

Vanhempia ja hallitusta paikalla, hiljaista oli mut syötiin sipsiä ja pelattiin. 

6.1.7.Sumari 25.4. 

Tapahtumassa paljon osallistujia, ja tulevaisuudessa tietää rajata määrää 

tarkemmin. Rasteilla jonoa, mutta toisaalta lisätehtäviä ehti tehdä. Jatkopaikka 

olematon, tulevaisuudessa kun ollaan toivottavasti aikaisin liikenteessä varataan 

viralliset jatkot. Haalarimerkit myöhästyivät itse tapahtumasta, toimitetaan kävijöille 

muilla keinoilla. 

6.1.8.Särkänmärkä 26.4. 

13 lippua myyty formsin mukaan ennen tapahtumaa. Siru ja Siina myivät loput 

tapahtumapäivänä. Laitteisiin melko pitkät jonot, tapahtuma mukava. 

6.1.9.Vappukuulutus 27.4. 

Kivaa oli! 

6.1.10.Pubibussi Nefan kanssa 28.4.  

Tapahtuma toimi erityisen hyvin, järkkääjä tapsat olivat tyytyväisiä fiiliksestä ja 

lopputuloksesta. Vikasta baarista lähdettiin ihan vähän aikaiseen meistä 

kuulumattomista syistä. 

6.1.11.Vapaa turned karaoke ilta 29.4. 

Ihanat Nefalaiset kutsuivat osallistumaan heidän ja Tosineen karaokeen. Ilmoitus 

hyvin lyhyellä aikataululla, mutta tapahtuma ei ollut virallinen. Saatiin 

kemistiporukka sinne hieromaan tuttavuutta. 

6.1.12.Wabu 30.4. 

wabu oli wabu ja saatiin raekuuro 

6.1.13.Harju piknik 1.5. 

Kemistejä paikalla saman verran kuin viime vuonna paikalla.  

6.1.14.Lanit 

Meni hyvin. Kaikille löytyi tilaa, vaikka oli muutama myöhäinen lipunostaja. 

Paikkoja meni toivottua vähemmän, joten jäätiin hieman miinukselle. 

Tapahtumassa hyvä fiilis. Haalarimerkkejä jäi yli, voi myydä perusmerkkeinä. 

6.2. Tulevat 

6.2.1. Kesätapaamiset 

Pitäisi sopia päivämäärät Jälkimmäisessä kesätapaamisessa mahdollisesti 

fukseja mukana. Tenttipäivät ovat 5.6. 16.6. ja 18.7. Tapahtumapäiviksi 17.6. 

grillausta ja 15.7. norsupalloa. Pinja ottaa pallon kesäksi talteen. 

 

7. Media-asiat 

7.1. Ruisku 

Budjetoidaan 193,64 € painoon. 

Ruisku saanut paljon positiivista palautetta juttujen ja ulkonäön kannalta. Rakentavana 

palautteena kirjoitusvirheet ja omalaatuisuuden puute. 

Jäädään vähän tappiolle Ruiskusta, mutta yritetään syksyn Ruiskulla kompensoida. 

7.2. Instagram 

Tapsatiimi haluaa lisätä aktiivisuutta.  

 

 

8. EVHV 

8.1. Edunvalvonta 

8.1.1. Sopokahvi-approt 

Järjestettiin Ynnän, Linkin, Algon, Dumpin, Syrinx sekä Fyysikoiden kerhon 

kanssa. Hengailtiin meidän rastilla jonka aiheena oli tunteet. Palautteen mukaan 
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hyvä rasti, muiden ainejärjestöjen rastit listaan kirjoittamista. Kävijöitä paljon, 

odotetusta 50 paikalle saatiin 45. Järjestetään uudestaan syksyllä. Tiltti, Pörssi ja 

Stimulus mukaan?  

8.2. Valiokunnat 

8.2.1.Kopofoorumi 

Hengattiin ja kuunneltiin miksi meillä on Planetaarinen hyvinvointi. Käytiin läpi 

uudistettua tutkintosääntöä: Opiskelijaedustus laajenee kaikkialle 

tiedekuntatasolta (tutkinto/laitos/oppiaineet). Alumniopinto-oikeus pitenee 

kahdeksi lukuvuodeksi ja siihen kuuluu myös avoimen opinnot maksutta (voimaan 

vasta 1.8.2023). OPSit pitenee neljään vuoteen kolmesta, vähentää stressiä 

laitoksilta. Opintojen saavutettavuus (entinen Esteettömyys) kohtana 

uudelleenmuokattu. Suoritusmahdollisuudet: opiskelijalla on oikeus uusia hylätty 

opintosuoritus vähintään kerran (uudelleenkirjaus, yksinkertaisemmin), hyväksytyn 

arvosan korotukset on mahdollista yrittää kahdesti, ei enempää (vs loputtomasti). 

Opetussuorituksen muuttaminen vaihtuu eri suoritusten välillä niin muutos ei saa 

olennaisesti työmäärää muuttaa. Kanditutkielman arviointi on 3 viikkoa 

(aikaisemmin ei spesifioitu), vs muut työt 2vk ja gradu 1kk. Parigradut haluttaisiin 

kieltää mutta ei, pitää olla tarkemmin itsenäisesti arvioitavissa. JYY:n keissit 

(kopo/sopo/jne) menee kaikki yhdelle henkilölle tästä lähtien. Sellattii ja tollattii. 

8.2.2. PJ-foorumi 

Aiheena toimi tuttu ja turvallinen tasa-arvo, aikataulujen kanssa oli sähläämistä 

(alkaako 15 yli vai tasalta?!). PJ-foorumin vanha nimi oli sikarikerho. JYY on 

kierrellyt ainejärjestöjen tiloja. Käytiin läpi turvallisen tilan periaatteet (näitä voi 

halutessaan lainata tapahtumiin terveisin JYY). Tipuin kärryiltä, kun jotkut halusivat 

turvallisen tilan pinssejä sekä koulutuksia hallituslaisille. JYY kehotti valitsemaan 

hallituksesta yhden yhdenvertaisuusvastaavan, mutta meillä on ihan hyvin EVHV 

sekä muut hallituslaiset. Psykalaisten pj/vpj kertoi heidän häirintälomakkeestaan.  

Sitten mentiin ainejärjestöjen tasa-arvoon. Pörssin pj sekä vpj ovat kokeneet 

pörssivihan suureksi ongelmaksi, johon yhtyi myös humanistit sekä muut. Jodel 

toksinen paikka jne… Kitketään eri ainejärjestövihoja heti orientaatioviikoilla. JYY 

kertoi, että he kouluttavat tulevia tutoreita kitkemään tätä vihapuhetta muita 

ainejärjestöjä kohtaan. Joku ehdotti, että jokaisen ainejärjestön hallituksesta 

muutama vapaaehtoinen menee kiertelemään eri ainejärjestöjen tiloja, en tiedä 

toteutuuko ja mitään enempää siitä ei puhuttu. Lähdin noin 15min ennen foorumin 

loppumista. 

8.2.3. Söpöfoorumi 

Student life mainosti tarjoamiaan palveluita. Yllättävän paljon eri vaihtoehtoja 

erityisesti opiskelun tueksi. Jono esim. tehostettuun yksilöohjaukseen 1-14 pv, 

paljon paremmin kun esim yths:n kiireellinen mielenterveyshoito (big smh). 

Hyvishaastattelut olis hauska idea ruiskuartikkeliks.  

Uusien opiskelijoiden ryhmäyttäminen ei edelleenkään onnistu täysin toivotulla 

tavalla, mietittiin tutorien toimenkuvan jatkamista syvemmälle syyslukukauteen. 

Tutortapaamisia tärkeä järjestää myöhemminkin syksyllä (mikä kemisteillä onkin 

ollut käytäntönä). 

Tavalliseen tapaan myös paljon muuta tärkeää, kuten esimerkiksi kuulumiskierros 

ja ihan vitun hyvät sämpylät (ei vege juusto!).  

 

 

9. Palauteboksin läpikäynti 

Nettisivujen kalenterin toiminta, toimiiko? 
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-Toimii! Tapsatiimillä nyt muokkausoikeudet. 

 

10. Muita esille tulevia asioita 

PJ:lle saa aukoa päätä. Tekee anonyymin palautekyselyn hallitukselle kevään lopuksi. 

 

11. Budjetoinnit 

● 50 € Luotin tukemiseen 

● 120 € fuksipassi 

● 750 € haalarimerkkeihin  

● 1500 € labratakkeihin ja -laseihin  

● 2,50 € synttärileimasimeen 

● 193,64 € Ruiskun paino 

 

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen 

Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 4/23 

Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja 4/23 

 

13. Seuraava kokous 

5.6. klo 18:00 paikkana Zoom  

 

14. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous klo 18:23. 

 

 

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset 

Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______ 

 

 

____/____/_____                                                        _____/____/______ 

 

 

 

_________________________   _______________________________ 

Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023   Elisa Tirkkonen, taloudenhoitaja 2023 


